
Protokoll for møte i  

Øvre Pasvik nasjonalparkstyre  

13. oktober 2011 
 

Dato: 13. oktober 2011 

Sted: Bioforsk Svanhovd  

Møtetid: 10.00 – 14.00  

 

Tilstede:  

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 15/2011 Innlegg fra Bioforsk Svanhovd 

Paul E. Aspholm orienterte om Bioforsk Svanhovd sitt arbeid, med spesielt fokus på deres rolle 

opp i mot verneområdene.   

 

Sak 16/2011 Åpning av møte, registrering og godkjenning av saksliste 

a) Fulltallig styre med fire medlemmer. Ole Gabrielsen møtte som vara for Linda B. Randal.  

b) Ole Gabrielsen og Mariann W. Magga ble valgt til underskrivere av protokoll. 

c) Saksliste og innkalling ble godkjent. 

d) Protokoller fra tidligere møter ble underskrevet. 

Sak 17/2011 Diverse orienteringer 

a) Styreleder informerte styret om møtet i styringsgruppa for Pasvik – Inari trilaterale park. 

Styreleder Helge Stærk deltok her. Møtet omhandlet aktiviteter i prosjektet Pasvik – Inari 

bl.a. felles rødliste, bjørneforskning m.m. Her ble det blant annet foreslått at styreleder for 

Øvre Pasvik nasjonalparkstyre skal sitte i denne gruppa.  

b) Det ble orientert om at Fylkesmannen har sendt brev til Sør-Varanger kommune og 

fylkeskommunen angående reoppnevning av medlemmer til nasjonalparkstyret som følge 

av kommune- og fylkestingvalget. Miljøverndepartementet vil reoppnevne styret når de 

har fått inn samlet liste fra Fylkesmannen. 

c) Styret ble informert om at Rolf Kollstrøm vil tiltre 1. november. Han skal ha kontor på 

Øvre Pasvik nasjonalparksenter.  

 Styret: 

 

Helge Stærk (styreleder) 

Ole Gabrielsen (vara) 

Knut Mortensen 

Mariann W. Magga 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jan Erik Knutsen (sekretær) 

 

Sekretariatet:  

 

Meldt forfall: 

Linda Beate Randal 



Merknad fra Mariann W. Magga: styremedlemmer bør bli løpende oppdatert om saker som 

berører nasjonalparkstyret.  

 

d) Det ble informert om bestillingsdialog for 2012. Nasjonalparkstyret må avtale møte med 

lokalt SNO (Jørn Monsen, Kirkenes), for å holde bestillingsdialogen. SNO har frist 1. 

november med å levere rapport til styret for 2011. Deretter bør styret/forvalter ha møte 

med SNO i forhold til å avklare tiltak i verneområdene for neste år. 

 

Det foreslås å legge neste styremøte i perioden 7. - 9. november. Her vil hovedtema være 

bestillingsdialog med Statens naturoppsyn. 

      

Sak 18/2011 Faglig rådgivende utvalg 

Nasjonalparkstyrets vedtak 

Saken utsettes til neste styremøte. 

Der det er kommet inn forslag til to menn, sendes dette tilbake den aktuelle organisasjon. Styret er 

opptatt av at utvalget skal ha en jevn kjønnsfordeling og dette må poengteres for de det gjelder.   

 

Sak 19/2011 Bruk av styrets midler i 2011 

Behandling: 

Styret diskuterte løsninger i forhold til informasjonsskilt og generell informasjon til allmennheten. 

Mariann W. Magga foreslo at det burde være bedre informasjon om verneområdene i mer 

sentrumsnærestrøk., bl.a. turistinformasjon i Kirkenes etc. Dette bør komme med på 

bestillingsdialogen for neste år.   

Helge Stærk forslo å bruke hele potten på krattrydding av vegen inn til Sortbrysttjern eller 

alternativt å sette opp fuglekasser for ugler. En annen ting å bruke midlene på er sittebenk/bord 

på utsiden av Ellenkoia.    

Nasjonalparkstyrets vedtak: 

Nasjonalparkstyret vedtar å sette av inntil 20 000 kroner til krattrydding langs veg. Styret setter 

videre av inntil 7 000 kroner til benk på utsiden av Ellenkoia.  

Styreleder og sekretariatet følger opp saken videre.  

 

 



Sak 20/2011 Finnmarkseiendommens søknad om oppsetting av bom 

Behandling 

Sekretariatets innstilling ble enstemmig vedtatt.  

Nasjonalparkstyrets vedtak 

Med hjemmel i naturmangfoldloven § 48 gis Finnmarkseiendommen dispensasjon fra 

verneforskriften for Øvre Pasvik landskapsvernområde for å sette opp en vegbom på 

Grensefossveien som anvist på vedlagt kart.  

Søker gjøres særskilt oppmerksom på at framtidig vedlikehold av bomanlegget forstås inn under 

unntakene i vernebestemmelsene og ikke er søknadspliktig. 

__________________________________________________________________________________ 

 

Møtet hevet kl. 14.00 

 

 

 

 

_________________________ 

Helge Stærk, styreleder 

 

 

 

Rett protokoll bekreftes 

 

 

 

 

____________________________    __________________________  

       Mariann Wollmann Magga                 Ole Gabrielsen 

 

 

 

 

 


